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els remeys que's proposan en las Cámaras, Diputa-
cions, Ajuntaments, etc., alguns d'ells, pocli menos 
que irrealisables. ^ 

Se demana la prompte desaparició del inipG:';t de 
coDsrui-s sobre el vi; la rebalsa del pago de circula-
ció de r50 á 0"25 franchs; la rebaixa de contribució 
pels terrenos plantáis de vinya; utilisar bea prompte 
52 millons de franchs per prestams á la viticultura; 
fundació de cellers cooperaíius ausiliats per l'Estat; 
nova rebaixa deis preus de transports per ferrocar
ril; negociado de nous tractats de comers que bene-
ficihin á 1'exportado del vi; transport francli deis bo-
coys buits; prohibido de vendre'ls vins agres y de
fectuosos; construcció de cañáis de regó dcrivats del 
riu Ródano que permetin el sustituir la vinya per al-
tres Gultius; prohibido d'emplear per la fabricado de 
licor l'alcohol industrial y un sens fi de proposicions 
encaminadas á desenrrotllar l'industria de la destila
d a y á l'aplicació del esperit de vi. 

A continuado diu el Dr. Blavia, que no dupta de 
las forsas y inteligencia d'aquell país, y per lo tant 
creu que resoldrá satisfactoriament la crisis viníco
la que-sufreix, y que comFransa experimentan tam
bé altras nacions, ab la agravant d'estar molt Uuny 
el remey si es que'ls arribi. ' 

Segurament que á no ser el Dr. Blavia el director 
d'un centre que dependeix del nostre Gobern, ober-
tament hauría dit al referirse á las nacions que están 
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